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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 28. oktober 2013 stillet mig 
følgende spørgsmål nr. 2 vedrørende L 3, stillet efter ønske fra Per Clausen (EL), 
som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. 2

Vil ministeren redegøre for, hvor mange ekstra energirenoveringer af bygninger der 
vil blive gennemført som følge af lovforslaget?

Svar

Formålet med den foreslåede godkendelsesordning er at gøre det lettere for 
bygningsejeren at få adgang til en kvalificeret rådgivning og udførelse af 
energibesparelser i sin bygning.

Det forventes, at lovforslaget vil fremme energirenovering af bygninger. Det 
forventes, at den foreslåede ordning starter primo 2014 og rulles løbende ud i løbet 
af 2014 og 2015. Det forventes, at der i løbet af 2014 og 2015 vil ske en løbende 
evaluering af ordningen og målretning af ordningens regler, således at den inden for 
lovforslagets rammer bedst muligt fremmer energirenovering af bygninger. 

Det er ikke på nuværende tidspunkt muligt at sige, hvor mange ekstra 
energirenoveringer af bygninger, der vil blive gennemført som følge af lovforslaget.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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